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Protokół z przebiegu V Sesji Rady Miejskiej 

w Słubicach odbytej w dniu 23 kwietnia 2015 r. 

godz. 12:00 w Urzędzie Miejskim w Słubicach,  

sala konferencyjna, 1 piętro nr 104. 

 

1. Sprawy regulaminowe 
- otwarcie sesji i powitanie gości, 
- ustalenie treści protokołu z ostatniej sesji 
- ustalenie porządku obrad. 

2. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/209/2012 
Rady Miejskiej w Słubicach z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie określenia 
stawek opłaty targowej w Gminie Słubice, zasad jej poboru oraz wyznaczenia 
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso  -  DRUK nr 52 . 

3. Projekt uchwały RM w Słubicach  w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso – 
DRUK nr 53. 

4. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy, na okres 15 lat oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – DRUK nr  54. 

5. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżaw na nieruchomości gminne – DRUK nr 55. 

6. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów najmu -  DRUK nr 56.  

7. Zjawiska patologii społecznej występujące na terenie naszej gminy oraz 
działania podejmowane w celu ich ograniczenia  – DRUK nr 57. 

8. Międzysesyjne sprawozdanie z działalności Burmistrza Słubic, w tym  
z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Słubicach. 

9. Interpelacje radnych. 
10. Wolne wnioski radnych. 
11. Bieżące sprawy Rady Miejskiej w Słubicach. 
12. Zamknięcie V Sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

 

Punkt 1.   Sprawy regulaminowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Słubicach Mariusz Olejniczak o godzinie 12:00 

otworzył V sesję, witając wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził quorum  

i prawomocność obrad. Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji na początku uczestniczyło 

12 radnych.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu nr IV z sesji Rady Miejskiej  

w Słubicach odbytej w dniu 26 marca 2015 r.  

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Radni jednogłośnie, 12 głosami „za”, przyjęli protokół z IV sesji odbytej w dniu  

26 marca 2015 r.  
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Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak zapytał, czy radni wnoszą jakieś uwagi do 

porządku obrad. 

Do przedłożonego porządku obrad uwag nie zgłoszono. 

Punkt 1  

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie  zmiany uchwały Nr XXVII/209/2012 

Rady Miejskiej w Słubicach z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia stawek 

opłaty targowej w Gminie Słubice, zasad jej poboru oraz wyznaczenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso -  DRUK nr 52. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Marcin Wołowicz Naczelnik 

Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych.  

Opinie komisji: 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 52, 4 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały jak w druku nr 52, 4 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 52, głosowało 12 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr V/44/2015 RM  

w Słubicach w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXVII/209/2012 Rady Miejskiej w 

Słubicach z dnia 28 czerwca 2012 r. w 

sprawie określenia stawek opłaty 

targowej w Gminie Słubice, zasad jej 

poboru oraz wyznaczenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Punkt 3 
Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso – DRUK nr 53. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Marcin Wołowicz Naczelnik 
Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych. 
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Opinie komisji: 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały, 4 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały, 4 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 53 głosowało 12 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr V/45/2015 Rady Miejskiej  

w Słubicach w sprawie poboru podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego od osób fizycznych 

w drodze inkasa wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Punkt 4 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżaw, na okres 15 lat oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy – DRUK nr 54. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Jolanta Codogni Naczelnik 

wydziału Gospodarowania nieruchomościami i Architektury. 

Opinia Komisji.   

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały, 4 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 54 głosowało 12 radnych, uchwała została 

podjęta. 
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Uchwała nr V/46/2015 Rady Miejskiej  

w Słubicach w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżaw, na okres 15 lat oraz 

odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

 

Punkt 5 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 
umów dzierżaw na nieruchomości gminne – DRUK nr 55. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Jolanta Codogni Naczelnik 

wydziału Gospodarowania nieruchomościami i Architektury. Wniosła autopoprawkę  

w § 1 pkt 9 treść poprawna: Przeznaczony pod zabudowę wiaty gospodarczej. 

Opinia komisji:  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały, 4 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 55 głosowało 12 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr V//2015 RM w Słubicach  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżaw na nieruchomości 

gminne. 

Punkt 6 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów najmu  - DRUK nr 56.  

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Danuta Wizowska pracownik 

Zakładu Administracji Mieniem Komunalnym. 

Opinia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały, 4 głosami „za”. 
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Przewodniczący RM otworzył dyskusję. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz poinformował mieszkańców, że Pani Danuta  

Wizowska w imieniu dyrektora ZAMK wykonuje inwentaryzację pomieszczeń 

gospodarczych stanowiących własność gminy Słubice. Wyjaśnił, że osoby, które 

nabyły własność lokali mieszkalnych to są jedynie właścicielami mieszkań, a nie 

pomieszczeń gospodarczych z których wcześniej korzystały, jednocześnie  

w momencie wykupu straciły prawo do pomieszczeń przyległych, min. do komórek itp. 

Pomieszczenia nie zostały zwolnione dlatego jest robiona inwentaryzacja w celu 

uporządkowania tych kwestii i są zwierane nowe umowy najmu. 

W trakcie dyskusji na sale obrad przybył radny Józef Grabowski od godz. 12:30 radni 

obradowali w składzie 13 osobowym.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 56 głosowało 13 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr V/48/2015 RM w Słubicach  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu. 

Punkt 7 

Zjawiska patologii społecznej występujące na terenie naszej gminy oraz działania 

podejmowane w celu ich ograniczenia  - Druk nr 57. 

Informacja została omówiona przez Sabinę Matkowską Kierownika Biura Spraw 

Społecznych.  

Punkt 8 

Międzysesyjne sprawozdanie Burmistrza Słubic w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Słubicach.  

Burmistrz Słubic Tomasz Ciszewicz poinformował, że wszystkie informację dotyczące 

Urzędu Miejskiego oraz przetargów są dostępne na stronie internetowej.  

Wyjaśnił, że na terenie gminy jest tylko jedno legalne kąpielisko, odkryty basen na 

SOSIR. Natomiast występujące na terenie gmin lokalne jeziora, nie stanowią 

własności gminy Słubice i nie ponoszą odpowiedzialności za osoby, które tam 

przebywają. Wyjaśnił, że gmina nie może ponosić żadnych nakładów w związku  

z utrzymaniem takich miejsc, ponieważ stanowi to naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych. Poinformował o podjętych działaniach w kierunku napraw o raz 

modernizacji dróg, na  który został rozstrzygnięty przetarg. Przetarg wygrała firma 

INFRA z Kościana, która w maju rozpocznie prace modernizacyjne w mieście oraz na 

terenie gminy, co spowoduje utrudnienia w poruszaniu się, dlatego poprosił 

mieszkańców o wyrozumiałość.  

Powiedział o potrzebie parkingu przy ul. Konstytucji 3 Maja, ze względu na utrudniony 
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przejazd. Dokumentacja techniczna jest przygotowana, na całości ulicy będzie zakaz 

parkowania. Ta inwestycja nie jest zaplanowana w budżecie, natomiast w momencie 

jakichkolwiek oszczędności zostanie zrealizowana w pierwszej kolejności.  

Następnie poinformował o podjętych czynnościach dotyczących przychodni na  

ul. Mickiewicza, która jest własnością Starostwa Powiatowego oraz wspólnot 

właścicieli tej nieruchomości. Przypomniał, że gmina w tamtym roku wykonała parking. 

Poinformował, że jest po rozmowach ze Starostą i będą również uczestniczyć   

w partycypowaniu kosztów w modernizacji tego budynku. Powstanie kilka nowych 

miejsc parkingowych i zostanie zmieniona organizacja ruchu, a z tyłu budynku będą 

wyznaczone miejsca dla pracowników łącznie z podjazdami i miejscami dla 

niepełnosprawnych. Będą również wyznaczone miejsca dla osób, które przywożą  

i odbierają osoby starsze czy taksówkarze. Przychodnia również będzie miała nową 

elewację. Powiedział także o drzewach, które zostaną usunięte ze względu na 

niszczenie infrastruktury. Poinformował, że rozpoczął się montaż monitoringu 

gminnego. Poinformował także o rozpoczętych pracach budowlanych przy OSP 

Golice, termin zakończenia jest do końca września, jednocześnie zostanie wykonana 

droga do remizy. Poinformował, iż w związku z profilaktyką zdrowotną w niedługim 

czasie pojawiać się będą mamobusy na placu Bohaterów i wszystkie panie od 50 roku 

do 69  będą mogły bezpłatnie korzystać z badań. 

Przekazał, że punk krwiodawstwa będzie organizował z okazji swojej przypadającej 

rocznicy wielką imprezę, będzie możliwość oddania krwi, jeszcze dokładnie nie wie 

kiedy. Poinformował o szukaniu możliwości sfinansowania profilaktyki w zakresie 

leczenia zębów, badań związanych z płaskostopiem oraz skrzywienia kręgosłupa 

postara się zaprosić panią doktor, które działają w zakresie profilaktyki dzieci. 

Powiedział o problemie związanym z wyprowadzaniem piesków i niewypełnianiem  

swoich obowiązków przez właścicieli i nie sprzątaniu po nich oraz nie korzystaniu ze 

specjalnych torebek. Przypomniał, iż zgodnie z prawem obowiązkiem  właściciela jest 

dbanie o czystość i sprzątnie po piesku. Dodał, że jest możliwość pobrania takich 

torebek.  Zapowiedział, że w tej kwestii będą wręczane mandaty. Planują od 1 maja 

uruchomić komunikację miejską na ul. Powstańców Wielkopolskich i ul. Transportowej 

na wysokości hotelu Baranowski oraz w Kunowicach, gdzie dziennie będą 

przyjeżdżały dwa autobusy, natomiast nie w godzinach szczytu. Dodał, że jeżeli okaże 

się, że mieszkańcy nie będą korzystali z tej linii to zostanie ona zlikwidowana. 

Komunikacja będzie obsługiwana przez firmę Transhand.  

Poprosił mieszkańców o zawracanie się bezpośrednio do naczelników w różnych 

błahych sprawach. Wyjaśnił że wywożenie śmieci należy do poszczególnych 

zarządców, a gmina wywozi zgodnie z harmonogramem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak poinformował, że przy żwirowni  

w Kunowicach tworzy się kolejne kąpielisko i wie, że nie mają na to wpływu, drogi są 

pozamykane jest tablica z zakazem wstępu, natomiast ma obawy co do 

bezpieczeństwa w tym miejscu dlatego, poprosił Straż Miejską o skierowanie tam 

patroli w okresie letnim. 
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Punkt 9, 10 

Interpelacje radnych. 

Wolne wnioski radnych. 

Radny Piotr Kiedrowicz podziękował za rozpatrzenie poprzedniego wniosku  

i zaproponował pomysł, umożliwienia mieszkańcom składania wniosków przez 

internet, ponieważ w innych miastach już to funkcjonuje. Zaproponował, także 

rozważenie pomysłu dotyczącego podziemnych pojemników na odpady komunalne, 

co rozwiązałoby dużo problemów w tych kwestiach.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz podziękował za pomysły i wyjaśnił, że składanie 

wniosków przez internet funkcjonuje w Urzędzie. Natomiast kwestia podziemnych 

pojemników jest mu znana, ale to bardzo duży koszt.  

Punkt 10  

Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

Radny Daniel Szurka poinformował, że dnia 15 kwietnia br. w Urzędzie Miejskim  

w Słubicach odbyło się posiedzenie Wspólnej Komisji ds. Integracji Europejskiej Rad 

Miejskich Słubic i Frankfurtu nad Odrą.  Podczas posiedzenia została przedstawiona 

informacja z realizacji Słubicko – Frankfurckiego Panu Działania na lata 2010 – 2020 

oraz działań  Słubicko – Frankfurckiego Centrum Kooperacji. Trwają przygotowania do 

uzyskania wsparcia na nowe projekty i również został omówiony plan obchodów „Dnia 

Europy”. Zostało przedstawione sprawozdanie z realizacji transgranicznej współpracy  

w obszarze sportu za 2014 r. przez Słubicki Ośrodek Sportu i Rekreacji w Słubicach 

oraz Miejski Związek Sportowy we Frankfurcie. 

Zapoznano komisję o podejmowanych aktywnościach w dziedzinie turystyki min. 

sprawę koncepcji odbudowy „Wieży Kleista”, której dokumentacja projektowa została 

stworzona w pierwszym etapie realizacji, trwają prace nad drugim etapem, którego 

dotyczy uzyskanie pozwolenia na częściowe wylesienie tego miejsca, co w dalszej 

części pozwoli na uzyskanie pozwolenia na budowę.  

Punkt 21 

Zamknięcie V sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie  13:20  zamknął  

obrady V sesji Rady Miejskiej w Słubicach, jednocześnie dziękując wszystkim za 

udział.  

W załączeniu do protokołu nagranie z sesji, które stanowi integralną część i jest 

przechowywane w biurze rady pok. nr 101. 
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